
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  11. augusta 2022  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Zuzana Bokorová  

                               Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier  

          Monika Masárová 

        Anna Magalová  

               

Ostatní prítomní:    JUDr. Pavol Šramko – prokurátor Okresnej prokuratúry Piešťany 

                                Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

           Martina Micháliková - účtovníčka 

                               Jarmila Chnápková - zapisovateľka          

                  
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Protest prokurátora voči VZN č. 11 o používaní zábavnej pyrotechniky 

4. Návrh VZN č. 8/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Rakovice 

5. Návrh VZN č. 13/2022 o miestach určených na umiestňovanie volebných plagátov 

počas volebnej kampane pre voľby do NR SR, voľby do EÚ, voľby prezidenta SR, 

voľby do orgánov Trnavského samosprávneho kraja a voľby do orgánov samosprávy 

obce Rakovice 

6. Zmluva o spolupráci so spoločnosťou Lombard s.r.o. Piešťany 

7. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

8. Čerpanie rezervného fondu 

9. Návšteva partnerskej obce Rakovice – CZ 

10. Akcia pre deti – ukončenie prázdnin 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

privítal všetkých prítomných, konštatoval, že na rokovaní OZ sú všetci 5 poslanci. Privítal 

prokurátora Okresnej prokuratúry Piešťany JUDr. Pavla Šramka. Obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia 

OZ, ktorý poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce 

poslancov Ing. Mareka Heviera a Moniku Masárovú. O programe zasadnutia dal starosta 

hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5  
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Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  70/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konaného dňa 27.06.2022 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  71/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Protest prokurátora voči VZN č. 11 o používaní zábavnej pyrotechniky 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania a zároveň privítal na zasadnutí OZ prokurátora Okresnej 

prokuratúry v Piešťanoch JUDr. Pavla Šramka. Okresná prokuratúra v Piešťanoch vykonala 

previerku zachovávania zákonnosti v postupe obce vo veciach územnej samosprávy podľa § 4 

odsek 5 písmeno a) bod 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov. Vykonanou previerkou boli v postupe obce zistené určité nedostatky. Okresná 

prokuratúra na základe zistených skutočností vydala protest prokurátora, v ktorom navrhuje 

napadnuté ustanovenia všeobecne záväzného nariadenia obce zrušiť v celom rozsahu ako 

nezákonné. Protest prokurátora obec obdržala dňa 22.7.2022, s jeho znením sa poslanci 

oboznámili už pred konaním zasadnutia Obecného zastupiteľstva, bol im zaslaný 

v materiáloch k zasadnutiu zastupiteľstva. Ak bol protest prokurátora podaný proti VZN 

a orgán verejnej moci zistí, že protest je dôvodný, je podľa zákona povinný najneskôr do 90 

dní od doručenia protestu všeobecne záväzný právny predpis zrušiť alebo ho podľa povahy 

veci nahradiť všeobecne záväzným právnym predpisov, ktorý bude v súlade so zákonom, 

prípadne aj s ostatnými všeobecne záväznými právnymi predpismi. Starosta hovorí, že 

hlavným iniciátorom, aby bolo v obci prijaté takéto VZN bol hlavne on, aby sme zamedzili 

svojvoľnému používaniu pyrotechniky v obci. V niektorých hodinách to môže spôsobovať 

problémy ľuďom aj zvieratám. Starosta dal slovo okresnému prokurátorovi JUDr. Šramkovi. 

JUDr. Šramko povedal, že keď sa prijímalo uvedené nariadenie bolo plne v súlade so 

zákonom. V dane problematike je však potrebné sa riadiť zákonom č. 58/2014 Z. z. 

o výbušninách, výbušných predmetom a munícií a Nariadením vlády SR č. 70/2015 Z. z. 

o sprístupňovaní pyrotechnických výrobkov na trhu, ktoré boli prijaté v čase platnosti tohto 

VZN. Tieto nariadenia dávajú možnosť obci ustanoviť niektoré obmedzenia pri používaní 

pyrotechnických výrobkov uvedených priamo v zákone. Chápem, že legislatíva sa stále mení, 



   3 

každú zmenu zákona nie je možné na malých obciach hneď zaregistrovať. Snažil som  sa v 

proteste poukázať na sporné znenia, uviedol som znenie zákona, príklady, aby to bolo 

prehľadné, pochopiteľné aj pre neprávnikov. Ak máte pripomienky, rád Vám ich zodpoviem. 

Napadli sme sporné ustanovenia, nie VZN ako celok. Je teraz možnosť, že sa zruší celé VZN 

alebo len sporné ustanovenia. Ak sa zruší VZN, môže obec prijať nové VZN ale nemusí, 

prijatie takéhoto VZN nie je zákonná povinnosť, len keď obec má obec potrebu regulovať 

používanie pyrotechniky. Ak by ste prijímali nové VZN, môžem sa naň pozrieť, aby bolo 

v súlade so zákonom, hovorí JUDr. Šramko. Keď sa neprijme nové VZN, platí zákon. Ing. 

Hevier hovorí, že protest bol napísaný veľmi zrozumiteľne, je jasný, čitateľný. To čo sme my 

dávali do VZN je už teraz priamo v zákone. VZN bolo prijaté ešte roku 2008, boli prijaté 

nové zákony, nariadenia, VZN však nebolo aktualizované. Môj pohľad je taký, že je treba 

zrušiť celé VZN, lebo čo z neho zostane, keď by sme nechali len niektoré nenapadnuté 

ustanovenia, obmedzenia sú definované priamo v zákone. Navrhuje zrušiť VZN ako celok 

a potom môžeme rozmýšľať, či budeme ešte niečo upravovať. Starosta dal o návrhu na 

vyhoveniu protestu prokurátora a návrhu na zrušenie VZN hlasovať.  

  

  Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:             5 

                      proti:         0 

                      zdržal sa:  0    

 

U z n e s e n i e   č.  72/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a) p r e r o k o v a l o 

protest prokurátora zo dňa 19.7.2022, ktorý bol vydaný po previerke zachovávania 

zákonnosti v postupe obce vo veciach územnej samosprávy podľa § 4 odsek 5 

písmeno a) bod 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov, 

b)  v y h o v u j e 

protestu prokurátora proti VZN obce Rakovice číslo 11 o používaní zábavnej 

pyrotechniky, schválené dňa 12.12.2008, v plnom rozsahu, 

c) z r u š u j e 

       VZN obce Rakovice č. 11 o používaní zábavnej pyrotechniky schválené obecným  

      zastupiteľstvom dňa 12.12.2008. 

 

JUDr. Šramko sa rozlúčil s prítomnými, starosta mu poďakoval za účasť, zo zasadnutia 

budeme na prokuratúru zasielať zápisnicu a uznesenie k protestu. 

  

Bod 4. Návrh VZN č. 8/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Rakovice 

  

Základná škola s materskou školou Rakovice žiadosťou doručenou dňa 1.7.2022 požiadala 

obec o zmenu finančného pásma na nákup potravín na jedno jedlo. Súčasne platné druhé 

finančné pásmo na nákup potravín nepokrýva náklady na stravovanie, preto žiadajú o jeho 

zmenu z 2. pásma na 3. pásmo schválené Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu 

Slovenskej republiky. Finančné pásma sú platné od 1.9.2019. Obec pripravila návrh VZN č. 

8/2022, kde sú upravené náklady na nákup potravín na jedno jedlo na 3. finančné pásmo. 

Pripomienku k uvedenému VZN podala vedúca školskej jedálne, aby bola suma na čiastočnú 

úhradu nákladov na réžiu upravená z 2,59 € na 3,09 €, aby to korešpondovalo so schválenou 

sumou na stravné. Poslanci nemali výhrady voči pripomienke, navrhli upraviť výšku réžie. 

Starosta dal o upravenom návrhu VZN hlasovať. 
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Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  73/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a)  s c h v a ľ u j e  

pripomienku na úpravu sumy výšky réžie zamestnancov a iných fyzických osôb a jej 

zapracovanie do VZN,  

b) s c h v a ľ u j e  

VZN č. 8/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských 

zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Rakovice.  

 

Bod 5. Návrh VZN č. 13/2022 o miestach určených na umiestňovanie volebných plagátov 

počas volebnej kampane pre voľby do NR SR, voľby do EÚ, voľby prezidenta SR, voľby do 

orgánov Trnavského samosprávneho kraja a voľby do orgánov samosprávy obce Rakovice 

 

Prijatie uvedeného VZN je plne v súlade s § 16 zákona č. 181/2014 Z. z. o volebnej kampani 

a o zmene a doplnení  zákona č. 85/2005 Z. z. o politických stranách a politických hnutiach 

v znení neskorších predpisov. Pri každých voľbách je miesto určené na vylepovanie 

volebných plagátov pred obecným úradom v presklenej vitríne – úradnej tabuli. Na dnešnom 

zasadnutí Obecného zastupiteľstva sa prejednával aj protest prokurátora voči inému VZN. 

Prokurátor vo svojom proteste okrem iného uvádza, že uvedenie správnych 

splnomocňovacích ustanovení v úvodnej časti nariadenia je predpokladom na riadnu 

interpretáciu jednotlivých ustanovení nariadenia. Preto pracovníčka obecného úradu 

predložila poslancom pripomienku, aby sa do záhlavia znenia VZN doplnili ustanovenia § 6 

ods. 1 a § 11 ods. 4 písmeno g) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Poslanci 

prerokovali pripomienku a navrhli uvedené ustanovenia zákona do VZN doplniť. Starosta dal 

o návrhu VZN hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  74/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

a)  s c h v a ľ u j e  

pripomienku na doplnenie znenia ustanovení zákona o obecnom zriadení a jej zapracovanie 

do VZN,  

b)  s c h v a ľ u j e  

VZN č. 13/2022 o miestach určených na umiestňovanie volebných plagátov počas volebnej 

kampane pre voľby do Národnej rady Slovenskej republiky, voľby do Európskeho 

parlamentu, voľby prezidenta Slovenskej republiky, voľby do orgánov Trnavského 

samosprávneho kraja a voľby do orgánov samosprávy obce Rakovice. 
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Bod 6. Zmluva o spolupráci so spoločnosťou Lombard s.r.o. Piešťany 

 

V našej obci by sa mal vybudovať optický kábel pre zvýšenie kvality internetového pripojenia 

obyvateľstva. Spoločnosť Lombard s.r.o. Piešťany oslovila starostu ohľadom spolupráce. Sme 

vlastníkmi držiakov vedenia obecného rozhlasu. Lombard je sprostredkovateľom prístupu na 

internet a služieb, ktoré je možné prostredníctvom siete poskytovať. Keby sme dali Lombardu 

do užívania držiaky vedenia obecného rozhlasu, oni vybudujú optické trasy, na ktorých bude 

umiestnený funkčný kamerový systém, zdarma nám zabezpečia 32 kanálové nahrávacie 

zariadenie určené pre obecný kamerový systém (momentálne máme 16 kanálové zariadenie). 

Lombard ponúka na vlastné náklady pripojiť existujúci kamerový systém k dobudovanému 

kamerovému systému a vytvoriť tak homogénny kamerový systém pre potreby obce, v rámci 

všetkých vybudovaných optických trasách vyhradí kapacitu na prenos kamerového signálu 

pre obecné kamery na ich náklady. Aj keď sa optika bude viesť vzdušným vedením, podlieha 

stavebnému povoleniu. Využívanie držiakov obecného rozhlasu bude bezodplatné. Doba 

trvania zmluvy by bola 30 rokov. V prípade ukončenia zmluvy zo strany nájomcu prejdú 

vybudované optické trasy, na ktorých bude umiestnený funkčný kamerový systém, 

bezodplatne do majetku obce Rakovice. Poslanci nemali k ponuke Lombardu žiadne 

pripomienky, poslanec Današ navrhol zmluvu podpísať. Ing. Hevier sa pýta, či sme už 

s Lombardom zmluvu nepodpisovali. Máme zmluvu na vybudovanie optiky na nových 

obytných zónach II., III. z novembra 2021. Starosta dal o zmluve hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  75/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zmluvu o využívaní konzol obecného rozhlasu so spoločnosťou Lombard s.r.o. Piešťany.   

 

Bod 7. Zmena rozpočtu obce na rok 2022 

 

Návrh na zmenu rozpočtu s popisom bol poslancom zaslaný spolu s materiálmi na zasadnutie. 

Najdôležitejšou zmenou je zapojenie výsledku hospodárenia za minulý rok do rozpočtu, 

navýšenie finančných prostriedkov na originálne kompetencie o sumu 9 400,- €, ktoré bolo 

schválené na minulom rokovaní OZ, a aj navýšenie základného imania v Obecnej 

kanalizačnej s.r.o., kupovala sa váha na zberný dvor. Zmeny boli vysvetlené účtovníčkou 

obce, poslanci nemali pripomienky. Celkové príjmy a výdavky spolu po úprave rozpočtu sú 

vo výške 1,622.416,00 eur. Starosta dal o zmene rozpočtu hlasovať.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0        
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U z n e s e n i e  č.  76/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2022, celkovo sa rozpočet obce na rok 2022 zvyšuje 

v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2022 tvorí v príjmoch čiastku 

1,622.416,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,622.416,00 €. Úprava rozpočtu je 

prílohou zápisnice. 

 

Bod 8. Čerpanie rezervného fondu 

 

Z rezervného fondu navrhujeme použiť finančné prostriedky vo výške 960 eur na prieskum 

trhu a verejné obstarávanie výstavby komunikácie na OZ II. a parkoviska pred kolkárňou, 

poplatok za pripojenie OZ D2 spoločnosťou SPP distribúcia. Na rekonštrukciu kúrenia starej 

kolkárne bolo schválených 21.000 eur, avšak celková suma aj podľa cenovej ponuky a aj za 

vykonanú rekonštrukciu je spolu 21 588,17 eur, teda 588,17 eur navrhujeme použiť 

z rezervného fondu. Čerpanie rezervného fondu je spolu 2.088,17 eur. Poslanci nemali 

pripomienky, starosta dal hlasovať.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  77/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e  

čerpanie finančných prostriedkov rezervného fondu vo výške 2.088,17 eur.  

 

Bod 9. Návšteva partnerskej obce Rakovice – CZ 

 

Starosta informoval poslancov o programe návštevy v českých Rakoviciach. Ide sa 

12.,13.,14.8.2022. Doprava bude zabezpečená kolkárskym autom, odchod bude o 10:00 

hodine, ubytovanie bude v penzióne Furiant v Cerhoniciach. V sobotu bude spoločné 

stretnutie poslancov Rakovíc SK a CZ. Odchod domov bude v nedeľu v poobedňajších 

hodinách. Reprezentačné darčeky sú zabezpečené z piešťanského pivovaru Žiwell. V Čechách 

budú voľby v septembri, u nás budú voľby v októbri, uvidíme ako bude pokračovať naša 

spolupráca. Toto stretnutie  bude viac menej pracovné.    

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0   

U z n e s e n i e  č.  78/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e  n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce k návšteve v českých Rakoviciach.  
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Bod 10. Akcia pre deti – ukončenie prázdnin 

 

Na zasadnutí dňa 5.5.2022 bolo schválené usporiadanie akcie pre deti dňa 3.9.2022 na 

miestnom ihrisku zabezpečené cez agentúru s animátormi, na konci bude mini diskotéka, 

vystúpi aj kúzelník. Začiatok bude o 14:00 hodine. Celkové zabezpečenie tejto akcie si 

zobrala na starosť poslankyňa Zuzana Bokorová, ktorá aj informovala poslancov čo všetko 

bude na akcii. Finančne by nám mala uvedenú akciu zabezpečovať oblastná organizácia 

cestovného ruchu Rezort Piešťany, ktorej je Obec Rakovice členom. Na ihrisku postavíme 

stan, poslankyňa Bokorová zabezpečí sedenie pre deti. Pre deti zabezpečíme odmeny pri 

jednotlivých aktivitách, to zabezpečí tiež Zuzana Bokorová. Občerstvenie bude pre túto akciu 

taktiež pripravené dodávateľsky, vybaví taktiež Zuzana Bokorová. Starosta oznámil 

poslancom, že akciu Motorak tento rok uskutočníme o týždeň skôr, teda poslednú 

septembrovú sobotu, namiesto prvej októbrovej. 1. septembra sa uskutoční prejazd 

cyklotrasou. 

     

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                             5 

Počet prítomných poslancov:                         5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:   5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  79/2022 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e  n a   v e d o m i e 

informácie starostu obce a poslankyne Zuzany Bokorovej k plánovanej akcii ukončeniu 

prázdnin.  

 

Bod 11. Rôzne 

 

11.1. 

Kontrolórka obce Ing. Duračková sa pýta odkiaľ zoberieme finančné prostriedky na odmeny 

pre zamestnancov verejnej správy, ktoré boli schválené dodatkom ku kolektívnej zmluve vo 

výške 500,- eur. Jedná sa o zamestnancov školstva originálnych kompetencií – materská 

škola, školská jedáleň, školský klub, centrum voľného času a zamestnancov obce. Starosta 

odpovedal, že zatiaľ nevieme, ešte sme sa tým nezaoberali.   

 

11.2.  

Starosta obce informoval poslancov, že máme sťažnosti od susedov domu s. č. 27 na jeho zlý 

stav. Starosta hovorí, že je to posledný starý historický dom, ktorý by chcel nejakým 

spôsobom zachovať. Dáva poslancom na zváženie čo s tým domom do budúcna. 

 

11.3. 

Starosta informoval poslancov, že už máme na zbernom dvore nainštalovanú novú váhu. 

Zatiaľ to funguje podľa predstáv. Starosta bol na seminári v Nitre, ktorú organizovalo 

Ponitrianske združenie. Na seminári bolo prezentovaných 5 obcí, v ktorých úspešne prebieha 

separovanie a triedenie odpadu. Porovnávanie bolo s francúzskym a talianskym mestom. Naša 

obec Rakovice bola na 1. mieste z prezentovaných slovenských miest a obcí.  

 

11.4. 

Ešte spomeniem rekonštrukciu mosta. Je tu vlna kritiky. Prebiehali rokovania na poslednú 

chvíľu, my sme sa to, že bude cesta úplne uzatvorená a bude sa kompletne rekonštruovať 
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most, dozvedeli medzi poslednými. Musíme sa snažiť, aby túto uzáveru občania pocítili čo 

najmenej. Dňa 14.7.2022 sme obdržali od Okresného úradu Piešťany rozhodnutie o úplnej 

uzávierke cesty od 18.7.2022 do 5.11.2022. 

 

Bod 12. Diskusia  

 

Do diskusie sa nikto neprihlásil.  

 

Bod 13. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil.  

 

 

Overovatelia zápisnice:      Ing. Marek Hevier               ............................................ 

 

                                            Monika Masárová               ............................................. 

   

Zápisnicu zapísala:             Jarmila Chnápková              ............................................. 

 

 

 

 

 

                                                 Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


